



02 September 2014

٢ سبتمبر ٢٠١٤

Mr. Hasan Abdul Rahman Al Serkal
Executive Vice President &
Chief Operations Officer
Dubai Financial Market
Dubai – United Arab Emirates
Fax: 04 331 5148

الأستاذ/ حسن عبد الرحمن السركال الموقر
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي- الإمارات العربية المتحدة
فاكس رقم: ٠٤ ٣٣١٥١٤٨

Subject: Confirmation of the date of entitlement of the shareholders of Emaar Properties in the priority allotment of shares in Emaar Malls Group

الموضوع: تأكيد تاريخ إستحقاق مساهمي شركة إعمار العقارية لأولوية التخصيص في أسهم شركة مجموعة إعمار مولز

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد،،

With reference to your letter today's date regarding the confirmation of the date of entitlement of the shareholders of Emaar Properties in the priority allotment of the shares of Emaar Malls Group (copy attached), we would like to clarify the following:

بالإشارة إلى كتابكم بتاريخ اليوم بخصوص تأكيد تاريخ إستحقاق مساهمي شركة إعمار العقارية لأولوية التخصيص في أسهم شركة مجموعة إعمار مولز(مرفق صورة)، نود أن نوضح الآتي:

1. The date of entitlement (last trading date to benefit from the priority allotment in the shares of Emaar Malls Group) is 10 September 2014.

١. تاريخ الإستحقاق (آخر يوم شراء لإستحقاق أولوية التخصيص في أسهم شركة مجموعة إعمار مولز) هو ١٠ سبتمبر ٢٠١٤.

2. The date of exclusion from priority allotment is 11 September 2014.

٢. تاريخ الإستبعاد من حقوق الأولوية في التخصيص المذكور هو ١١ سبتمبر ٢٠١٤.



3. The settlement date (and closing of register) for the purposes of priority allotment is 14 September 2014.

٣. تاريخ التسوية (وإغلاق السجل) بنسبة
لحقوق الأولوية في التخصيص
المذكور هو ١٤ سبتمبر
٢٠١٤.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والاحترام،،،

Ayman Hamdy
General Counsel

CC: Securities and Commodities

أيمن حمدي
المستشار العام

نسخة إلى هيئة الأوراق المالية والسلع

HS140902